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Vernerunde	  2014	  –	  Befaring	  av	  fellesarealer	  

Funn	  og	  tiltak	  (se	  også	  rapport	  fra	  elektronisk	  vernerunde)	  

	  

Gjennomført:	  3.	  desember	  2014	  kl.	  13:00	  –	  14:30	  

Til	  stede:	  Kristin	  Tangen	  (representant	  fra	  ledelsen	  ved	  ITA),	  Lill	  Kristin	  Theodorsen	  (verneombud)	  og	  Sara	  Jønvik	  
Clausen	  (studentrepresentant,	  AFU)	  som	  var	  til	  stede	  da	  vi	  besøkte	  lesesalen	  og	  studentkjøkkenet.	  

	  

	  

Lesesal	  i	  kjeller:	  	  

• Løse	  gardinlister.	  Kjent	  problem.	  Listene	  er	  vanskelige	  å	  feste	  med	  skruer	  pga.	  dårlig	  
fundament.	  Lim	  blir	  foreslått.	  	  

o Forslaget	  med	  å	  lime	  listene	  vil	  bli	  fulgt	  opp.	  
	  

• Den	  ene	  delen	  av	  lesesalen	  (ved	  siden	  av	  heisrommet)	  har	  lysbryter	  på	  ”feil”	  side	  av	  
veggen.	  På	  befaringen	  kunne	  vi	  ikke	  finne	  noen	  lysbryter	  noen	  steder.	  Bryter	  bør	  flyttes	  
slik	  at	  den	  er	  tilgjengelig	  fra	  lesesalen.	  

o Dette	  er	  nå	  i	  orden.	  Problemet	  oppstod	  på	  grunn	  av	  installasjon	  av	  heis	  i	  
bygget.	  

	  

• Bordlampene	  (fra	  IKEA)	  som	  studentene	  har	  på	  sin	  arbeidsstasjon	  gir	  dårlig	  lys.	  
Brannfarlige?	  

o ITA	  har	  kjøpt	  inn	  nye	  bordlamper	  av	  god	  kvalitet	  og	  dette	  er	  nå	  i	  orden.	  
	  

• Stedvis	  har	  det	  kommet	  en	  del	  støv	  pga.	  arbeid	  med	  heis.	  Kristin	  kontakter	  prosjektleder	  
og	  gir	  beskjed	  om	  at	  man	  ved	  opprydding	  etter	  endt	  arbeid	  med	  heis	  også	  rengjør	  
lesesalen.	  

o Dette	  er	  nå	  i	  orden.	  
	  

• Tidvis	  dårlig	  renhold,	  men	  studentrepresentant	  sier	  at	  det	  i	  stor	  grad	  skyldes	  at	  
studentene	  ikke	  legger	  til	  rette	  for	  renhold	  av	  for	  eksempel	  skrivebord,	  hyller	  og	  lignende.	  

o AFU	  tar	  opp	  dette	  med	  studentene.	  	  
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Kjøkken	  ved	  siden	  av	  lesesal:	  

• Kjøkkenet	  ser	  generelt	  greit	  ut	  på	  befaringen	  
• Stoler	  på	  kjøkkenet	  (10	  stk)	  er	  modne	  for	  utskiftning.	  Kristin	  sjekker	  med	  EFG	  HovDokka	  

om	  levering	  av	  nye.	  
o ITA	  har	  kjøpt	  inn	  nye	  stoler	  av	  god	  kvalitet	  og	  dette	  er	  nå	  i	  orden.	  
	  

• Vi	  gjorde	  studentene	  oppmerksomme	  på	  at	  pulver	  og	  skyllemiddel	  til	  oppvaskmaskin	  kan	  
fås	  ved	  å	  henvende	  seg	  til	  administrasjonen	  ved	  ITA.	  

o AFU	  informerer	  studentene.	  	  
	  

• Studentene	  (og	  ansatte)	  etterlyste	  bedre	  sortering	  av	  søppel,	  for	  eksempel	  sortering	  for	  
matavfall	  og	  plast	  

o Verneombud	  har	  sjekket	  dette.	  Svar	  fra	  Renholdsseksjonen	  	  (ved	  Jorun	  
Hovind)	  er	  at	  man	  er	  i	  innspurten	  på	  plan	  for	  kildesortering	  ved	  UiO,	  med	  
mål	  om	  50%	  kildesortering	  i	  2015	  og	  80%	  i	  løpet	  av	  2018.	  I	  dag	  har	  UiO	  ca.	  
32%	  kildesortering.	  Etter	  planen	  vil	  ny	  ordning	  gjennomføres	  over	  en	  
toårsperiode	  (2015-‐2016).	   

 
• Studentrepresentanten	  spurte	  også	  om	  det	  finnes	  noe	  fellesvaskeri	  ved	  UiO	  der	  man	  kan	  få	  

vasket	  oppvaskkluter,	  håndklær,	  kopphåndduker	  og	  lignende	  som	  benyttes	  på	  
felleskjøkken.	  Svaret	  er	  nei.	  Vi	  foreslår	  en	  ordning	  der	  studentene	  på	  rundgang	  tar	  dette	  
med	  seg	  hjem	  og	  vasker	  det	  selv.	  

o AFU	  tar	  opp	  dette	  med	  studentene.	  	  
	  

1.	  etasje:	  

• 2	  lysrør	  og	  en	  lyskuppel	  på	  rom	  106	  virker	  ikke.	  Problemet	  er	  meldt	  inn	  flere	  ganger.	  
Ingenting	  har	  blitt	  gjort	  så	  langt.	  Lill	  melder	  fra	  til	  Eiendomsavdelingen.	  

o Alle	  feil	  og	  mangler	  ved	  lysrør	  og	  kupler	  er	  meldt	  inn.	  En	  del	  er	  nå	  i	  orden	  og	  
noe	  gjenstår	  (pga.	  en	  større	  feil).	  	  

	  
• Brukere	  av	  rom	  106	  sier	  at	  renholdet/søppeltømming	  oppleves	  som	  dårlig.	  I	  følge	  

renholdsplanen	  skal	  rommet	  rengjøres	  2	  ganger	  i	  uken.	  I	  følge	  de	  vi	  snakket	  med	  
rengjøres	  rommet	  kanskje	  hver	  2.	  Uke.	  	  

o I	  rom	  106	  skal	  det	  i	  følge	  renholdsplanen	  rengjøres	  2	  ganger	  i	  uken.	  
Verneombud	  har	  kontaktet	  renholdsavdelingen	  ved	  UiO	  og	  tatt	  opp	  noen	  
konkrete	  tilfeller.	  Renholdsseksjonen	  har	  tatt	  dette	  opp	  med	  
rengjøringsfirma	  og	  lover	  at	  avvik	  skal	  rettes	  opp	  raskt.	  	  
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2.	  etasje:	  

• Rom	  216	  har	  utfordringer	  med	  både	  lysinnstråling	  og	  varme	  på	  sommeren	  pga.	  
manglende	  markise.	  Dette	  er	  et	  kjent	  problem	  som	  har	  blitt	  påpekt	  mange	  ganger	  
tidligere.	  Pga.	  ytre	  konstruksjon	  er	  det	  ikke	  mulig	  å	  få	  satt	  opp	  en	  markise,	  og	  andre	  
alternativer	  på	  byggets	  ytterside	  er	  ikke	  mulig	  pga.	  verneverdighet.	  Blendingsgardiner	  ble	  
nevnt,	  men	  løser	  muligens	  ikke	  problemet	  med	  for	  varme	  kontorer	  i	  varmere	  perioder.	  
Hva	  kan	  vi	  gjøre	  med	  dette	  rommet	  for	  å	  løse/avhjelpe?	  

o Kontorsjef	  har	  sjekket	  mulige	  alternativer	  og	  innvendige	  rullegardiner	  har	  
nå	  kommet	  på	  plass	  både	  på	  rom	  216	  og	  rom	  107.	  Rullegardinene	  skjermer	  
mot	  lysinnstråling	  og	  har	  alu	  bakside	  slik	  at	  de	  også	  vil	  være	  
varmedempende	  på	  varme	  sommerdager.	  

	  

5.	  etasje:	  

• I	  følge	  studentene	  til	  stede	  på	  befaringen	  virker	  det	  som	  om	  luftanlegget	  i	  rom	  502	  ikke	  
fungerer.	  Hvem	  kan	  sjekke	  dette?	  

o I	  følge	  lokal	  IT-‐leder,	  Torben,	  er	  anlegget	  primært	  ment	  for	  nedkjøling	  av	  
varmt	  kontor	  på	  varme	  sommerdager.	  Selv	  om	  anlegget	  kan	  reverseres	  og	  
produsere	  noe	  varme,	  så	  vil	  radiatorene	  gjøre	  den	  jobben	  bedre.	  

	  
• Det	  står	  en	  del	  ting	  i	  korridoren	  i	  5.	  etasje:	  Hvem	  eier	  disse	  tingene?	  

o Verneombud	  sjekker	  dette.	  
	  

• I	  rom	  501	  ligger	  det	  trolig	  igjen	  en	  del	  materiale	  fra	  tidligere	  ansatte.	  	  
o Verneombud	  sjekker	  med	  brukere	  av	  rommet	  i	  dag	  om	  noe	  av	  dette	  skal	  

fjernes.	  
	  

Generelt:	  

• Flere	  steder	  i	  bygget	  vises	  vannskader	  (vanninntrengning),	  gjelder	  korridorer,	  
auditorium	  og	  enkelte	  kontorer.	  

o Verneombud	  har	  kontaktet	  Eiendomsavdelingen	  vedrørende	  muligheter	  
utbedring/bytte	  av	  vinduer	  mtp.	  verneverdighet.	  Saken	  er	  videresendt	  Jan	  
Erik	  Johansen	  i	  Plan-‐	  og	  prosjektavdelingen	  11.12.2014.	  Problemet	  er	  
også	  meldt	  inn	  til	  fakultetet	  og	  ønsket	  som	  et	  prioritert	  punkt	  i	  budsjettet.	  
Det	  er	  dette	  vi	  får	  gjort	  med	  dette	  i	  denne	  omgang.	  

	  

	  

Blindern,	  13.02.2015	  
Lokalt	  arbeidsmiljøtuvalg	  (LAMU)	  	  
ved	  Institutt	  for	  teoretisk	  astrofysikk	  (ITA)	  
 


